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Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

Protokół 3/2025 

 

Obrady rozpoczęto 9 kwietnia 2025 o godz. 9:00, a zakończono o godz. 9:12 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego w Łukowie. W posiedzeniu wzięło udział 

4 członków. 

 

Obecni: 

1. Karol Ciołek 

2. Krzysztof Szczęśniak 

3. Wojciech Szczygieł 

4. Włodzimierz Wolski 

5. Agata Zabielska 

 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 4, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (4) Karol Ciołek, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

NIEOBECNY (1) Włodzimierz Wolski 

 

 Lista gości na posiedzeniu: 

1. Członek Zarządu Powiatu Jerzy Kędra 

2. Naczelnik Wydziału Promocji, Rozwoju i Polityki Społecznej Agnieszka Mościcka 

3. Dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego Krzysztof Konstanty 

 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Krzysztof Szczęśniak. Posiedzenie było prawomocne – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący zapytał, czy do przesłanego porządku obrad są uwagi. Uwag nie było.  

 

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który został przyjęty bez uwag. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Zatwierdzenie protokołu Nr 2/2025 z posiedzenia komisji w dniu 05.02.2025 r. 

3. Informacja o realizacji zadań z zakresu kultury, kultury fizycznej i sportu w Powiacie Łukowskim 

za 2024 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 
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przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Zatwierdzenie protokołu Nr 2/2025 z posiedzenia komisji w dniu 05.02.2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Zapytał, czy są uwagi to treści protokołu Nr 2/2025 

z posiedzenia komisji w dniu 05.02.2025 r. r. Uwag nie było więc zaproponował przyjęcie protokołu bez jego 

odczytywania. 

 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenie protokołu Nr 2/2025 z posiedzenia komisji w dniu 05.02.2025 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Karol Ciołek, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Włodzimierz Wolski 

 

Protokół został przyjęty 

 

3. Informacja o realizacji zadań z zakresu kultury, kultury fizycznej i sportu w Powiacie Łukowskim 

za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Poprosił o zabranie głosu Panią Naczelnik Wydziału 

Promocji, Rozwoju i Polityki Społecznej Agnieszkę Mościcką. 

 

Naczelnik Wydziału Promocji, Rozwoju i Polityki Społecznej Agnieszka Mościcka: Dziękuję panie 

przewodniczący. Szanowni państwo, informacja z działań kultury i sportu była państwu radnym 

przedstawiana we wrześniu ubiegłego roku i to był stan na dzień od 1 stycznia do 30 września. W tej chwili 

z tego co wiem to zmienił się plan pracy rady powiatu i ta informacja została wprowadzona na te miesiące 

za cały rok 2024, czyli do tej informacji, którą przedstawiliśmy, dołożyliśmy jeszcze październik, listopad 

i grudzień i chyba już tak zostanie, że nie będzie we wrześniu zatwierdzana ta informacja, tylko będzie 

w przyszłym roku, za rok cały 2025. A tutaj jeżeli jakieś są pytania do tej informacji to proszę. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania. Nie ma. 

W związku z tym stwierdzam, że komisja zapoznała się z informacją o realizacji zadań z zakresu kultury, 

kultury fizycznej i sportu w Powiacie Łukowskim za 2024 rok. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Poprosił o zabranie głosu Pana Dyrektora 

Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie Krzysztofa Konstantego. 

 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie Krzysztof Konstanty: Panie 

przewodniczący, szanowni państwo, od 1 stycznia nastąpiły dosyć istotne zmiany jeśli chodzi 

o finansowanie jednostek samorządu terytorialnego. Te zmiany dotknęły również obszar edukacji, który 

leży w kompetencjach tych jednostek samorządu, a zmiana jeśli chodzi o finansowanie edukacji polega 

na tym, że zniknęła dotychczasowa subwencja oświatowa, a pojawiło się pojęcie potrzeb oświatowych, 

ale na szczęście zasady naliczania tych potrzeb oświatowych są bardzo podobne do tego, do tych zasad, 

które obowiązywały przy naliczeniu subwencji oświatowej. Nastąpiły drobne zmiany w algorytmie, drobne 

choć istotne zmiany w algorytmie z punktu widzenia powiatów. Taka znacząca zmiana dotyczy finansowania 

uczniów z Aspergerem i niepełnosprawnościami sprzężonymi, która uzależnia wagę tych uczniów, czyli de 

facto kwotę dotacji czy potrzeb oświatowych w zależności od ilości przyznanych godzin wsparcia. 

W Powiecie Łukowskim, jeśli chodzi o dotowanie jednostek niepublicznych, które są zarejestrowane 

w rejestrze, który prowadzi Starosta Łukowski, które wystąpiły o przyznanie dotacji, obowiązuje uchwała, 

wciąż jeszcze obowiązuje uchwała z roku 2018 i my w tej uchwale wprowadzamy drobne korekty, które 

dostosowują tę uchwałę do aktualnie obowiązującego stanu prawnego. Te korekty dotyczą przede 

wszystkim wyrugowania pojęcia subwencji oświatowej, zastąpienia go pojęciem potrzeby oświatowe. 

No i kilka drobnych kodek, które się pojawiły w międzyczasie, znaczy których potrzeba wynika z jak gdyby 

ewolucji systemu edukacji. Pojawiły się kursy kwalifikacyjno-zawodowe, których dotychczas nie było, one 

zostały wpisane. Pojawia się też nowy zapis w tej ustawie, w projekcie tej uchwały, który mówi o tym, 

że organ dotujący, czyli Powiat Łukowski ma prawo wskazania systemu elektronicznego, za pomocą którego 

będą rozliczane te dotacje, które są przekazywane szkołom niepublicznym. Ten zapis daje taką możliwość, 

ale nie stwierdza kategorycznie, że taka sytuacja nastąpi. Dopuszcza taką możliwość, natomiast nie mówi, 

ona jak gdyby nie nakłada obowiązku, żeby taki system elektroniczny wprowadzić. My się zastanawiamy, 

czy faktycznie wspierać się takim systemem elektronicznym. Póki co robimy to w inny sposób, szkoły 

składają nam wszelakie informacje w drodze papierowej, natomiast jeżeli zajdzie potrzeba, to wówczas 

mamy taką możliwość, że wskażemy taki system w kontekście tego, o czym się słyszy i co ma nastąpić 

w przyszłości, jeśli chodzi o elektroniczny obieg dokumentów, elektroniczne faktury. Być może taka sytuacja 

będzie koniecznością, więc taką możliwość dla powiatu otwieramy. Innych zmian, jeśli chodzi o zasady 

dotowania, kwoty dotowania nie ma. One są takie same. One też nie uległy zmianie, jeśli chodzi o  

,0rozwiązania ustawowe, więc tutaj nie było potrzeby, żeby jakiekolwiek modyfikacje wprowadzać. 

Dziękuję. 

 

 Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Czyli mamy rozumieć, że wystarczy korekta 

poprzedniej uchwały? 
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 Dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie Krzysztof Konstanty: No na to liczymy. 

Ta uchwała podlega opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie. 

 

 Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Dziękuję. Kto z Państwa radnych, członków komisji, 

chce zabrać głos? Jeśli nie, to przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Karol Ciołek, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Włodzimierz Wolski 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

 

5. Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący Komisji Krzysztof Szczęśniak: Punkt kolejny to sprawy różne. Czy w tym miejscu 

możemy coś powiedzieć, dodać? Nie widzę, nie słyszę. Dziękuję bardzo. W tym momencie zamykamy 

dzisiejsze posiedzenie. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamkną posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Krzysztof Szczęśniak 

  

Przygotował: Monika Charczuk-Żyłka 

 


